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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "„Honnan került elő 400 db lélegeztető gép és miért 
nem közölnek területi eloszlási adatokat?”" 

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszteréhez

„Honnan került elő 400 db lélegeztető gép és miért nem közölnek területi eloszlási adatokat?”

címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavíros elleni védekezésért felelős Operatív Törzs a 2020. március 10-i sajtótájékoztatóján a 
tisztifőorvos 1600 db lélegeztetésre alkalmas készülékről számolt be. Március 13-án azonban a 
miniszterelnök már 2000 db lélegeztetőgépről beszélt, ráadásul plusz 2000 altatógép hadrendbe 
állítását is bejelentette.

Mi az oka az eltéréseknek? Honnan került elő hirtelen 400 db lélegeztető- és 2000 db altatógép? 
Melyek a valós adatok?



A koronavírus fertőzésről miért nem közölnek Magyarországon területi eloszlási adatokat? 
Szándékukban áll-e felülvizsgálni ezen álláspontjukat, mikor fogják tájékoztatni a magyar 
lakosságot a megbetegedések területi eloszlásáról?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. március 18.

Tisztelettel:

Dr. Hadházy 
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